
Jaarverslag 2024 
 

 

 Algemene ledenvergadering OV De Krim 
 

 
VERGADERING GEGEVENS  

 
Datum 23 Oktober 2024    
Aanvang: 20:00   Einde: 21:00 
Locatie: MFA    
Voorzitter: Camiel    
Aanwezig: Richard Jessica Martin Ilona 
 Disah Willem-Jan Sjantine Arjan 
 Denise Tristan * Alysha * Jurgen * 
 Dave * Stan * Hannah *  
Afmeldingen: Caylee    
*bestuursleden Jong Oranje 
 
Totaal aantal aanwezige leden: 14 
 
Agenda:  
 

1. Opening 
De voorzitter (VZ) opent de ledenvergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 
2. Jaarverslag 2023 

Het jaarverslag 2023 wordt vastgesteld. De voorzitter benoemd dat het jaarverslag te raadplegen 
is op de website van Oranjevereniging De Krim. 
 

3. Verslag Oranjefeest 2024 
Er wordt een fotocollage getoond met foto’s van het Oranjefeest 2024. De secretaris verteld over 
het feest en benoemd enkele hoogtepunten. Zondag 21 april zijn we gestart met de kerkdienst in 
de tent. De tentdienst trok veel bezoekers die genoten hebben van de Elvis Dienst.  Dominee 
Fred Omvlee geheel in stijl verzorgde een muzikale kerkdienst.  
 
Net als andere jaren was ook dit jaar een Swingende Bingo dat gepresenteerd werd door Richard 
en Caylee. Er zijn mooie prijzen gewonnen waaronder een ballonvaart voor 2 personen die 
gewonnen is door Belinda Groen. De muziekronde zorgde voor een lekkere sfeer in de tent.  
 
Voor de 55+ inwoners ofwel “de jeugd van vroeger” was er donderdagmiddag een programma dat 
begon met een uitgebreide lunch. Daarna werd bingo gespeeld dit keer zonder nummertjes maar 
met oud Hollandsche hits. In de avond speelde De Krimse Revue hun theaterstuk ”Van gemak tot 
ongemak”. Wij hebben als bestuur ervoor gekozen om geen statafels achter in de zaal te zetten 
en dit heeft geleid tot meer rust achter in de zaal. Na het mooie optreden van de Krimse Revue is 
de tent snel opgeruimd om daarna met een kleiner publiek te genieten van de Vrijbuiters 3.0 met 
Martin en Frank. Het was een fijne en typische Krimse avond in de tent. 
 
Jong Oranje heeft op vrijdag een kinderactiviteit georganiseerd waar ze straks zelf over vertellen. 
In de avond was het tijd voor de zesde editie van de Slimste Krimmenees. De tent was helemaal 
vol en totaal hebben meer dan 30 teams gestreden voor deze gewilde titel. De titel slimste 
Krimmenees ging naar Bianca Profijt. Na de quiz werd gefeest in de tent met DJ Jorrin.  
 
Koningsdag   
We kijken als Oranjevereniging terug op een ontzettende gezellige en geslaagde Koningsdag! Na 
de openingsceremonie stond als vanouds de ballonnen oplaten op het programma.  
Voor de jongste jeugd was er een spellenparcours in de tent en voor de iets oudere jeugd was de 
meerkamp op het veld. De meerkamp is volledig georganiseerd door Jong Oranje en was weer 



een groot succes. Originele en uitdagende spellen werden in groepsverband doorlopen met op 
het eind een winnaar. Tussendoor werd geproost met Oranjebitter op de Koning en in het MFA 
werd een feestelijke bijeenkomst met alle gedecoreerden uit (oud gemeente) Gramsbergen en De 
Krim gehouden. 
 
Rond de klok van half drie startte het Koningsfestival. Voor het bestuur altijd een spannende dag. 
Als bestuur hadden wij verschillende scenario’s doorgenomen, hoe zorgen we voor een goede 
doorstroom bij de ingang en wat doen bij slecht weer? Ook wilden wij geen lange rij bij de munten, 
hoe verloopt met de E-tickets. Achteraf zijn wij als bestuur trost en blij met het verloop van deze 
Koningsdag. De Paloma’s en Tineke Willems kregen voorzichtig de sfeer er in. Later op de dag 
zorgde de band “ Poar Nemn” voor een groot spektakel en de band “Mooi Wark”  sloot het 
koningsfestival met een geweldige show! Ook Hoempa Henk zorgde tussen de bands door dat de 
stemming er in bleef. Wat een prachtige dag! 
 
Sunday Funday 
Het programma op de zondag was nieuw, namelijk “Sunday Funday” met daarbij vogelschieten, 
foodtrucks en muziek op het veld. Bij de verschillende Foodtrucks kon je nacho’s, ijs, gezonde 
smooties of worst kopen. DJ Lars Evers zorgde buiten voor muziek en er werd opgetreden door 
Blake Dusty en Henk Wijngaard. Het trok heel veel publiek van zowel mensen uit het dorp als ook 
buiten ons dorp. Het vogelschieten had veel deelnemers waarbij Yvar Brink bij de volwassenen 
heeft gewonnen. Bij de jeugd wonnen Ryan Rundervoort en Milan Egberts.  
 
Voor komend jaar willen we de zondag ook zeker terug laten komen in het programma.  

 
4. Jaarverslag Penningmeester  

Het jaarverslag wordt door de penningmeester Richard Alfring toegelicht en is ondersteund met 
PowerPoint. Het financieel jaarverslag is akkoord bevonden door de kascontrole commissie 
bestaande uit Dave Wolterink en Marc Bunskoek. Johan Reefman vroeg naar het verschil in 
uitgaven en inkomsten. Richard legt uit dat dit een vertekend beeld is vanwege de investeringen 
die gedaan zijn (tentinrichting). Dit betrof een investering waarmee toekomstige huurkosten 
worden voorkomen. Eddy Vetker vroeg wat Grolsch uiteindelijk vergoed en waar dit bedrag op 
gebaseerd is? Grolsch keert een bedrag uit op basis van het aantal liters Grolsch dat geschonken 
wordt. Marc Bunskoek vraagt aan het bestuur of wij op de hoogte zijn van wat er is aangeschaft 
met de schenking van de Oranjeverenging aan het MFA? Het tentdoek die nu aan het MFA vastzit 
is hiervoor aangekocht. Hiervan waren wij niet op de hoogte, maar wij vinden het een hele mooie 
verrijking voor en van het MFA.  

 
5. Verslag kascontrolecommissie 

Voor volgend jaar zoeken we een opvolger voor Dave. In de zaal wordt gevraagd wie volgend jaar 
de kascontrole samen met Marc Bunskoek wil gaan doen. Johan Reefman biedt zich aan en wij 
hebben Johan bedankt voor zijn aanmelding. 

 
6. Bestuursverkiezing  

Aftredend en herkiesbaar:  Camiel Slot en Martin Kuper 
Camiel en Martin blijven beide nog een termijn zitten. Vanuit de zaal is hier akkoord op gegeven. 
 

7. Wijziging Statuten. 
De huidige statuten dateren van 18 juni 1979. Als Oranjevereniging zijn wij tot de conclusie 
gekomen dat op meerdere punten vernieuwing nodig was. De huidige en nieuwe statuten staan 
beschikbaar op de website en zijn ook naar alle leden persoonlijk gemaild.  
 
Op hoofdlijnen zijn onderstaande wijzigingen aangebracht: 

- De tekst is gemoderniseerd behalve de prachtige tekst waarin het oorspronkelijk doel van de 
Oranjevereniging wordt omschreven is niet gewijzigd. Dit hebben wij in ere gehouden.  

- De termijnen van zitting nemen in het bestuur is aangepast en gemaximeerd.  
- Aanhouden dat je lid kunt worden als je in De Krim en omstreken woont. 
- Het vragen om goedkeuring via een Algemene Ledenvergadering aan alle leden voor een 

uitgave boven de 5000 gulden is uit de statuten gehaald. Hiervoor in de plaats komt dat het 
bestuur verantwoordelijk is voor een gezond en positief financieel resultaat.  

 



Tijdens de Algemene ledenvergadering was het niet mogelijk een stemming te houden omdat niet 
alle leden aanwezig waren. We hebben de aanwezige leden gevraagd om opnieuw te komen op 6 
november 2025 voor het houden van een 2e stemming waarbij minimaal 2/3 van de dan 
aanwezige leden moeten instemmen met de nieuwe statuten zodat de wijzigingen in de statuten 
kan worden geformaliseerd.   
 
De Oranjevereniging is verplicht om de statuten te delen met alle leden, de statuten zijn daarom 
toegevoegd op de site van de Oranjevereniging en ook persoonlijk gemaild naar alle leden. 
Daarnaast is was het mogelijk de statuten op papier in te zien of op te vragen dan bij voorzitter 
(Camiel Slot) of secretaris (Ilona Okken) 
 
Marc Bunskoek vraagt naar een bepaalde zin in de statuten. Camiel komt hierop terug bij Marc 
Bunskoek tijdens de tweede bijeenkomst.  

 
8. Toelichting op de activiteiten door Jong Oranje  

Tristan Reefman, voorzitter Jong Oranje, geeft een korte weergave van de activiteiten die zij 
hebben georganiseerd. De teenage party en kinderdisco was een groot succes. Dit was de eerste 
activiteit van Jong Oranje en vond plaats in februari 2023. Tijdens de feestweek heeft Jong Oranje 
waardevolle ondersteuning geboden aan het bestuur met diverse hand- en spandiensten. Jong 
Oranje organiseerde de kinderochtend en -middag. Dit bestond uit spelletjes voor de jongstenen 
het levend stratego spel voor de oudsten en een broodje knakworst eten voor alle kinderen 
samen. Ook hier was een goede opkomst. Jong Oranje organiseerde de meerkamp. Ook hebben 
ze andere jeugd uit De Krim gevraagd om te helpen als begeleiding bij spellen en groepjes. Vraag 
uit de zaal: is bij Jong Oranje ook een formele bestuursverkiezing?  
Nee, er is geen formele bestuursverkiezing. Er wordt wel een roulatiesysteem aangehouden qua 
instroom en uitstroom van de bestuursleden. Dit jaar is Hannah van Beesten aangetreden als 
nieuw lid van Jong Oranje. Zij hebben nu een mooie mix van denkers en doeners net als bij het 
officiële bestuur.  

 
9. Bespreking conceptprogramma 2025 

De eerste opzet voor het programma 2025 wordt globaal besproken. Er komen een aantal vragen 
over de datum van de feestweek. Doordat Pasen in het weekend voor Koningsdag valt is het 
zoeken naar wat de meeste voordelen heeft. Uiteindelijk nemen we de genoemde argumenten 
mee naar onze volgende bestuursvergadering.  
 
De Krimse Revue treedt dit jaar niet in de tent optreden omdat zij in 2025 hun 45 jarig jubileum 
vieren. Dit willen zij graag doen in maart 2025 en in MFA de Beuk. Dit maakt voor ons mogelijk 
om op die dag van de feestweek iets anders te organiseren.  
   
De feestweek bestaat in het komende jaar ook uit het versieren van de straten. Op Koningsdag 
wordt een optocht met versierde wagens en loopgroepen gehouden. Deze route vindt binnen de 
bebouwde kom van De Krim plaats en hiermee houden wij rekening met loopgroepen en jonge 
kinderen die hieraan willen deelnemen. Ook wordt een Bonte Avond gehouden waaraan zowel de 
kinderen als volwassenen mee kunnen doen.  

 
10. Rondvraag 

Het programma wordt ieder jaar groter en dit heeft ook risico’s ten aanzien van de omzet en 
kosten. De vraag is moet dit ook steeds groter? Het bestuur geeft aan dat dit niet de insteek is 
van de feestweek. Een belangrijk principe van het huidige bestuur is dat wij de feestweek 
organiseren voor de inwoners van De Krim. Een andere vraag is: De Bonte avond is zowel voor 
jeugd als voor volwassenen, maar hoe laat willen jullie dan starten? De bedoeling is om 19:00 uur 
te starten met de kinderen en vanaf 20:30 voor de volwassen. De definitieve tijd volgt nog.  
  

11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te drinken in 
de Krimse Huiskamer.  
 
 
Voorzitter      Secretaris 
Camiel Slot      Ilona Okken   



 

2e ALV / Stemming  
 

 

 Stemming wijziging statuten 6 november 2024 
 

 
Op 6 november 2024 heeft een extra ingelaste Algemene Ledenvergadering plaatsgevonden.  
 
Deze ingelaste vergadering met als doel de wijziging van de statuten te bestendigen. 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 
 
 De opkomst is klein en er zijn totaal 6 leden aanwezig. 
 

Tijdens de voorgaande Algemene Ledenvergadering op 23 oktober 2024 was een stemming 
niet mogelijk. Minimaal 2/3 van alle leden moesten aanwezig zijn en waarbij hiervan 2/3 
akkoord moeten gaan met de nieuwe statuten. Het aantal aanwezige leden was tijdens deze 
vergadering slechts 14 leden en daarmee is niet voldaan aan de eis van minimaal 2/3 van 
alle leden aanwezig moeten zijn om te mogen stemmen op de nieuwe statuten. 
 
Vervolgactie is dat binnen 4 weken een nieuwe Algemene Leden Vergadering moet 
plaatsvinden en daarom is deze Algemene Ledenvergadering een extra ingelaste 
vergadering.  

 
2. Toelichting op wijziging statuten 

Er zijn een aantal redenen voor wijziging van de statuten. De huidige statuten zijn gedateerd 
en voldoen niet meer aan de huidige situatie en besturing van de Oranjevereniging. 
Belangrijk om te melden is dat artikel 3 en daarmee het oorspronkelijke doel van de 
Oranjevereniging wordt in ere gehouden ook in tekst zoals omschreven bij de oprichting. 
 
Belangrijkste wijzigingen:  

- Artikel 11: voorstel vanuit het bestuur is als volgt: 
1e periode is voor de duur van 4 jaar; 
1e Verlenging is voor de duur van 3 jaar; 
2e Verlenging is voor de duur van 3 jaar; 

- Maximale termijn is 10 jaar: hiermee willen ervoor zorgen dat er wel continue door 
gerouleerd wordt qua bestuursleden.  

- Artikel 13 lid 5.1: maximum bedrag van 5.000 gulden komt te vervallen. Bestuur is 
verantwoordelijk voor gezond financieel resultaat.    

 
3. Vragen 

Vragen tijdens ALV op 23 oktober 2024: 
Wat wordt bedoeld met artikel 10 lid 2 ten aanzien van tussentijdse wijziging qua functie 
binnen het bestuur? Toelichting: Het is bedoeld voor het borgen van het rooster van 
aftreden. Daarnaast wordt voorkomen dat niet door tussentijdse wijzigingen bijvoorbeeld de 
rol van voorzitter continu ingevuld kan worden door reeds gekozen bestuursleden. Bij een 
tussentijdse vacature “erft” de bestuurder in de nieuwe functie de resterende periode van 
degene die is weggegaan. Hiermee komt deze altijd weer conform rooster verkiesbaar 
tijdens de ALV. Dit heeft als gevolg dat degene een kortere maximale bestuurstermijn heeft.   

 
4. Instemming op gewijzigde statuten 

Gaan jullie akkoord met de gewijzigde statuten?   
Aantal aanwezige leden tellen: 6 aantal 
Hoeveel leden gaan akkoord:  6 aantal 
Is het aantal leden akkoord gelijk aan minimaal 2/3 of meer van de aanwezige leden?  JA  
Zo ja, dan zijn de nieuwe/gewijzigde statuten akkoord!   

 



5. Informatie 
Het financieel jaarverslag wordt ook weer per kalenderjaar opgesteld. Dit stond ook vermeld 
in de oude staten en blijft daarmee ook gelijk in de nieuwe statuten. In de praktijk was er een 
andere regeling aangehouden. Dit willen wij weer terug brengen conform statuten. De 
Algemene ledenvergadering dient binnen 6 maanden na het afgelopen kalenderjaar plaats te 
vinden ofwel uiterlijk in maand juni van het nieuwe kalenderjaar.  
 
Mededeling: 
Dit betekent dat de volgende Algemene Ledenvergadering plaatsvind in mei / juni 2026. 
Het financieel jaarverslag is dan over de periode 01-10-2024 t/m 31-12-2025 en vervolgens 
per kalenderjaar. 
 

 
 
Voorzitter      Secretaris 
Camiel Slot      Ilona Okken 


